



## Styrelseprotokoll IK Cyrus

Styrelsemöte 2023-11-21

Närvarande:	ordförande	Ingalill Hafström
	Ledamot	Maria Thorsell
	Ledamot	Annelie Kempe
	Kassör	Carl-Johan Timén
	Ledamot	Mikael Sundelius

Förhinder:   Sekreterare                           Thina Barbazewski

### § 1 Inledning

Ordförande inleder och Annelie bjuder på extra julinspirerad gofika.

### § 2 Rapporter

#### Ekonomi

Verkar som vi är i balans mot budget nu. Väntar in fler intäkter på medlems och träningsavgifter samt försäljning av NewBody, vilket för övrigt fungerat bra. Utgifterna har vi kontroll över inget oförutsett så långt.

#### Försäljning

Restaurangchansen som är nästa försäljning har Ingalill haft kontakt med företaget och förslaget är att gå på den linje som vi senast sa att övergå till familjehäfte, då 4 personer kan ladda ner appen och samtidigt dra nytta av erbjudandena. Säljer vi de 300 som vi bestämt dvs 2/aktiv, så får vi utöver det 100 st an den enkla sorten att sälja som är ren bonus och där hela förtjänsten går till föreningen.

(Funderingar på upplägget kan därför vara två till varje aktiv och 10 st/lag av den enklare sorten som de kan sälja till sin lagkassa, som morot)

Vi börjar sälja v 4. Men uppmaning på ledarträffen att redan nu ragga kunder.

#### Lotterier

Vi får många förfrågningar om olika lotterier eller försäljningar. Vi håller oss till det vi bestämt för detta året och utvärderar sedan om vi gjort bra val av produkter. Fritt fram för enskilda lag att dra in andra inkomster till sina lagkassor

### Hallbybollen

Avtalet är klart 10.000 är det som gäller, Sanda förläggning och spelhall 4 -6 jan. Lena Sumedrea tillfrågas om ansvarig ledare, blev sedermera Annelie och Sajma. Fredrik J gör utkast till grovplanering och uppskattning av hur mycket funktionärer som krävs. Info ut till lagen om vilka arbetspass de får ansvar för.

### JSM steg 2 herr

Lyckat arrangemang, gästerna nöjda. Spelmässigt så är killarna utslagna. Hade god hjälp av Hallbys ledare. Kunde samordnats bättre mellan Mats som förberedde samt länken mot kansli och ansvariga på plats matchdagarna. Här förbättrar vi till nästa gång, saknades bl.a. viss nödvändigt material samt info om Profixio. Bra engagemang från de flesta föräldrarna

### F 9-10 år

Tjejerna är för få och de har bekymmer att dra runt det och spela sina matcher. Tillfällig lösning fram till jul. Åtgärder som är igångsatta är, rekrytering via skolorna, invänta nya spelare som inspireras från dam VM, föräldrträff så föräldrar är delaktiga i beslut, hjälp underifrån från mogna 8 åringar vid matchspel.

### Fotografering

Denna vecka pågår lagfotografering. Marco håller i det. Vi har avtal med expressfoto till nästa säsong.

### Domare till ungdomsmatcherna

Behöver skärpas upp och aktualiseras på ledarträffen om vilka rutiner som gäller för både domare och ledare. Visst strul med tillsättning och de som tackat nej till att döma. Även vissa oklarheter med Cleverservice, men där det fungerar med rapporteringen så är det ett enkelt sätt att betala ut ersättningen.

### Matchdräkter och tvättning

Ytterligare en punkt till ledarträffen, då det enligt Mikael Andersson finns ett antal halva matchställ som blir obrukbara då dräkter försvinner om man delar ut till var och en.

## § 3 Organisation

Några är tillfrågade till styrelse men har tackat nej. Så inget napp än så länge, frågan är aktuell och vi behöver verkligen bli fler framförallt i arbetsgrupperna. Näst på tur att få igång är sponsorgrupp och föräldragrupp

Stugsektionen är också i behov av förstärkning då de har några äldre personer som inte längre kan bidra med den arbetsinsats som önskas, några få som drar ett stort lass.

### Information – Hemsidan - Kontaktvägar

Ingalill och Mikael har fått en visning av laget.se och funktionerna. Mikael får ansvar för att utbilda nya och gamla om fler funktioner.

Nu finns en aktuell ledarsida där samtliga ledare och deras roller framgår. – Info ut till ledarna om att använda den kanalen.

## § 4 Utbildning

Vi beslutar att styrelsen anmäler sig till SISUs utbildning, "Ny i styrelsen" den 30 november. Ingalill anmäler de som inte redan har anmält sig själva.

På ledarträffen tar vi upp behovet av att få koll på alla som är utbildade och i vilka steg/nivå de ligger i sin utbildning. Syfte att ha koll och att öka kunskapen och kompetensen samt att kunna rikta utbildningar till rätt personer.

Bara en intresse anmälan till den 13 jan och tränarsymposium i Skövde med bl.a. Thomas Axné. Även det en punkt på ledarträffen.

## § 5 Ledarvård

Vi skickar under mötet ut kallelse/inbjudan till ledarträff, med program. Annelie tar ansvar för inköp. Ingalill kollar möjligheten att vi kan använda SISU pengar till betalning för instruktör på Friskis och tilltugg. Maria erbjuder oss att vi kan vara i pupen på Torpa innan vi tränar tillsammans.

Vi har ett antal infopunkter som vi behöver ta upp. Vi hoppas på god uppslutning.

## § 6 Övrigt och Kommande möten

Tipspromenader 10 dec och 18 feb. Den 10 dec, Ingalill, Maria och Annelie.

Den 18 feb, Carl-Johan, Mats, Mikael – Carl Johan håller samman.

Inga övriga frågor utan bara lite rundsnack.

Kommande möte 16 januari – då bjuds representant från dam och herr handboll in.

Bra om de haft eget möte innan styrelsemötet om det är något som behöver tas upp.

30 jan AU möte

27 feb Styrelsemöte

12 mar AU möte

26 mar Styrelsemöte

Ungdomsavslutning början av april

Ledarträff – Utvärdering av säsong i mars/april

I början av maj planeringsdag/kväll för nästa säsong 24/25

Ingalill Hafström  
ordförande

Carl Johan Timén  
kassör